# 2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

## **English Ministry Announcements:**

- 1. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety. Praise the Lord, we also now open an in-person Mandarin Sunday service at 12:00 PM; we welcome any Mandarin-speakers to join.
- 2. Next Week's (December 11, 2022) service: Sermon speaker---Rev. Tim Li. Sermon Title-- The Rejection of John the Baptist ] . Scripture-- Matthew 14:1-12.
- 3. Today after the service, we will celebrate December birthdays and enjoy the birthday cakes together.
- 4. Next Sunday (December 11) is the third Sunday of Advent. Our church will light the third Advent Candle in purple (declaration & joy). Persons assigned to light this candle: Mr. and Mrs. Shu-Sheng Lo.
- 5. Another edition of the journal Cornerstone is anticipated to be published at the end of the year. We encourage people to submit materials for the journal by Dec. 11. Please contact Jonathan Wu for details.
- 6. Both Mr. and Mrs. James Chi are being admitted to the Chang Gung Memorial Hospital in Linkou, Taiwan, to receive diagnoses and treatments. Please continue to pray for their health and recovery.
- 7. Yeo, Swee-Lan, mother of Aun-Pain, had passed away peacefully at home on November 30. She was 103 years old. Our prayers and deepest condolences to their family at the time of their loss.
- 8. Join us in reading through the Old Testament for 2022: https://www.bible.com/reading-plans/13630.



# 多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022年 12月04日 Weekly Bulletin #931

2022 年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

#### 主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 王澄材 David Wang

## ~~~ 靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

主禱文	The Lord's Prayer	會眾					
宣 召	Call to Worship	司 會					
待 降 節	點第二支蠟燭						
	Second Advent Candle Lighting	莊謙富 & 李冰玉					
聖 詩	Hymn #163阮來就近列祖上帝	會眾					
啟 應	Responsive Reading8 (詩篇 27)	會眾					
獻詩	Anthem						
~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~~~							
聖 經	Scripture 路加福音 4:1-13	司 會					
講 道	Sermon 【耶穌受試探】	梁世隆牧師					
祈 禱	Prayer	梁世隆牧師					
聖 詩	Hymn #308聽見救主出聲在叫	會眾					
信仰告白	Statement of Faith 使徒信經	會眾					
~~~回應上帝的話 Response to The Word~~~							
奉獻	Offering (Hymn 306B ver.4)						

### 我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具

祈	禱	Prayer	司	會
報	告	Announcements	司	會
聖	詩	Hymn #512願咱救主耶穌基督	會	眾
祝	禱	Benediction	梁世隆	牧師
殿	樂	Postlude		

### 報告

- 1. 感謝主,本教會在 12:00 PM 也開始了國語堂的主日崇拜,歡 迎會說國語的朋友們來參加。請大家遵守貼在人口上的注意事 項以保會眾健康。
- 2. 下週主日 12 月 11 日由梁世隆牧師證道及舉行聖餐典禮。講題 【耶穌受驅趕】。經文:路加福音 4:14-30。司會;林美智姐。
- 3. 12 月 11 日招待人員: 江明雄、周彩蓮。 12月11日環境衛生管理人員:洪素彫、Jess Rapanan。
- 4. 今日主日閉會後,將為十二月生日的會友祝賀生日,大家共享 牛日蛋糕。
- 5. 下週主日 12 月 11 日是待降節的第三主日,本教會將燃點一支 紫色蠟燭(宣告、喜樂)。點燭事奉人員:羅樹生、李純惠。
- 6. 本教會年刊《恩湶》預定在12月底出刊。我們鼓勵大家請在 12月11日前投稿;有興趣投稿的朋友請與 Jonathan Wu 聯繫。
- 7. 計劍敏夫婦倆人同時入院在林口長庚醫院接受診斷及治療中, 請大家繼續爲他們健康醫治恢復代禱。
- 8. 楊安萍姐妹的家母楊何瑞蘭在11月30日的家中蒙主恩召,、 享年103歲。本教會向楊安萍姐妹的家屬們致以最深切的慰問。 求主安慰遺族。

本週 12/04-12/10: 馬太福音 25:31~46; 羅馬書 1:1~17;

馬可福音 1:1~8; 耶利米書 33:14~26; 撒迦利亞書 9:9~17;

以賽亞書 40:1~11; 瑪拉基書 3:1~15

下週 12/11-12/17:馬太福音 3:1~12;以賽亞書 35:1~10;49:1~26;

60:1~22;65:17~25;彌迦書 5:2~9;路加福音 1:1~25

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

1		1				
聖工分擔 Duty		本週 This Week (12/04/2022)		—	下週 Next Week (12/11/2022)	
司會 Worship Leader		王	王澄材		林美智	
司琴 Pianist		~~~			~~~	
領詩 Praise Team		~~~			~~~	
獻詩 Anthem				TN	TM Choir	
讀經 Bible Reading		王澄材		杉	林美智	
司獻 Offering		~~~			~~~	
招待 Greeter		梁惠英	、陳麗珀	江明為	主、周彩蓮	
環境衛生管理 Environmental Service		黄慶條	、謝玲玉		素彫、 Rapanan	
投影設計P.P.Design		劉慈敏		Q 金	劉慈敏	
投影 P. P. Display		何珮瑜		佢	何珮瑜	
主日人數統計 Attendance Keeper		林美智		柞	林美智	
Youth Servant-Month		~~~			~~~	
值月 Month-Duty		TBD			TBD	
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	主日學 SS	總共 Total	
出席 (11/27) Attendance	38	26	20	0*	84**	
奉獻 (11/27) Offering	~~~	~~~	~~~	~~~	~~~***	

<sup>\*</sup>No Sunday School. Youth joined EM.

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting ---自9月08日起將調整為:每個月第一&第三個星期四上午10:30舉行

台語主日學/查經班 TM Adult Sunday School/Bible Study ---自9月29日起將調整為:每個月第二&第四個星期四上午10:30舉行 各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人查經班/TM Bible Study--請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容 英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容

<sup>\*\*~~</sup>persons attended for two worship sessions. Nursery: ~~~